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Danas je Srednja škola u Krupnju savremena, obrazovna ustanova sa 372 učenika raspoređeni u

sedamnaest odeljenja. Trudimo se da atraktivnošću smerova pokrijemo nova područija rada. Time

stvaramo dobre uslove za opstanak života u ovom kraju, kaže direktor krupanjske Srednje škole

Dragan Dojić.

    Opšti trend opadanja broja učenika u školama prisutan je u Krupnju. U odnosu na period od pre šest

godina kada je krupanjsku  Srednju školu pohađalo 500 učenika, danas ih ima 372. Međutim, ekonomski

momenat, ali i atraktivnost obrazovnih profila uslovili su da oko 60 odsto dece iz ovog kraja po

okončanju osmogodišnje škole odluči za nastavak školovanja u ovoj obrazovnoj ustanovi. Ohrabruje

podataka, da prema postojećoj projekciji za narednih šest godina, broj srednjoškolaca ostaje isti.

-          Srednja škola u Krupnju je osnovana 1965.godine. Danas je to savremena obrazovna ustanova sa

372 učenika u 17 odeljenja. Pored gimnazije opšteg tipa , mi osposobljavamo učenike za rad u

područijima rada elektrotehnike, mašinstva i obrade metala i ekonomije. Više od polovine dece koja u

ovoj Opštini završi osnovnu školu odluči se za neke od naših mnogobrojnih smerova: elektrotehničar

računara, elektromehaničar za tehničke i rashladne uređaje, elektro monter mreža i postrojenja, instalater,

automehaničar ili ekonomskog tehničara. Mali broj odlazi u škole u Loznici ili Šapcu, i tad je uglavnom

reč o obrazovnim profilima koji kod nas ne postoje- kaže direktor Srednje škole Dragan Dojić, i

napominje da su njihovim učenicima trenutno na raspolaganju četiri računarske učionice, laboratorija za

strane jezike, opremljeni kabineti za stručne predmete.

      Poseban ponos Škole predstavlja nastavni kadar. Sačinjen uglavnom od bivših učenika, koji su po

okončanju studija rešili da se vrate u rodni kraj.

-   Zahvaljujući povoljnim uslovima za rad, entuzijazmu i trudu zaposlenih, škola postiže očekivane

rezultate. Naši učenici bez problema upisuju na prestižne fakultete, jer za njih prijemni ispiti ne

predstavljaju problem. Treba napomenuti, da su ta deca uglavnom budzetski studenti,  i u 80 odsto

slučajeva završavaju to što su upisali. Kad je reč o priznanjima, voleo bih ovom prilikom da napomenem,

da naši učenici imaju zapažene uspeh i na takmičenjima. Pre izvesnog vremena učestvovali su i na



Međunarodnoj olipijadi iz biologije i hemije navodi Dojić.

     Značaj srednje škole za opstanak života na ovoj teritoriji prepoznala je i Opštinska uprava u Krupnju .

Pored ulaganja u rekonstrukciju zgrade, svim učenicima koji dolaze iz okolnih mesta, lokalna smouprava

plaća 40 odsto od iznosa mesečne karte.

-   U poslednjih nekoliko godina dosta je urađeno. Urađena je sanacija i hidroizolacija fiskulturne sale.

Reč je o projektu koje je finansiralo ministarstvo prosvete. Potom je urađena zamena krovnog pokrivača

na obe školske zgrade. Ovde je reč o о zajedničkom ulaganju lokalne samouprave i Evropske zajednice.

Iz opštinske kase,  izdvojena su sredstav za rekonstrukciju mokrih čvorova kaže,  Dragan Dojić.

S.M.
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